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Parti Ledamöter Närvarande Kommentar  

L Monica Kjellman  X   

KD Mikael Ottosson X   

S Lars Frid X   

     

 Representanter pensionärsföreningar    

 Alf R Persson, PRO Åkersberga X   

 Rolf Sundewall, PRO Ljusterö X   

 Ingemar Carlsson, PRO Ljusterö X   

 Bertil Olin, SPF Seniorerna Österåker ----   

 Charlotte Prahl, SPF Seniorerna Österåker X   

 Marja-Leena Revholm Salmi, Finska föreningen          Adjungerad X   

     

 

 Övriga närvarande Funktion 

 Adam Berglund Nämndsekreterare socialförvaltningen 
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KPR § 1 

 

Frågor från pensionärsföreningarna 

a) Palliativ boende i Österåkers kommun 

Fråga om att kommunen kan erbjuda palliativ boende? Anledningen är att anhöriga inte ska 

behöva åka till andra kommuner för att träffa sina anhöriga. 

 

b) Vård på eget modersmål 

Fråga om kommunen kan erbjuda äldreboende/avdelning på ett äldreboende med personal 

som talar finska? Nya chefen på Villa Näs vill inte erbjuda en avdelning med personal som 

talar finska.  

 

c) Bostadsfrågan 

Fråga om att bostäder som är avsedda för äldre inte ska byggas högt eftersom det blir svårt 

för många äldre att ta sig upp till lägenheterna. Det uppkommer även en fråga om rådet 

skulle kunna få insyn till detaljplaner för framtida byggprojekt för bostäder avsedda för 

äldre. 

 

d) Pensionärsrådets utformning 

Fråga om det går att anordna förbereda möten några veckor innan rådets sammanträden? 

Fråga om sakkunniga ska medverka vid pensionärsrådets sammanträden? Fråga om det går 

att ha sammanträden på andra platser än i Alecahuset? Fråga om minnesanteckningar 

kommer att utformas som ett justerat protokoll? Fråga om suppleanter få medverka på 

rådets möten även om de inte tjänstgör för någon? 

 

 


